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Bemutatkozás 

 

Botka Manó Mátyás vagyok, 20 éves, másodéves hallgató az Államtudományi és Nemzetközi 

Tanulmányok Kar Nemzetközi igazgatás szakon.  

Egy éve az a megtiszteltetés ért, hogy hallgatótársaim bizalmat szavaztak számomra, így az 

ÁNTK HÖK képviselőjeként kezdhettem meg a munkálataimat. Mindenképpen szerettem 

volna kipróbálni magam egy új kihívásban, így 2023 őszén benyújtottam az adminisztrációs 

referensi tisztségre a pályázatomat és a választmány bizalmat szavazott nekem.Ezen a pozíción 

keresztül lehetőségem nyílott arra, hogy megismerjem és átlássam a HÖK működését.  

A következő nagy előrelépés az az volt, számomra, hogy bekerültem a 2024-es 

mentorprogramba mentorként, ezáltal rengeteg tapasztalatot szereztem, jobban megtanultam és 

elsajátítottam az egyetem működését és szabályrendszerét. Mindemellett pedig rengeteg 

évfolyamtársat, gólyát, barátot és barátnőt ismertem meg. 

 

Tervek, célok 

 

Kommunikáció 

Az adminisztrációs referens tisztség betöltése alatt az én feladatom volt a különböző kari 

ülésekről készült jegyzőkönyvek vezetése. Ugyan ezen jegyzőkönyveket ülésről ülésre leírtam, 

mégis úgy éreztem a hallgatók nem igazán érik el a jegyzőkönyveket, ezáltal a szervezetünk 

munkájával sincsenek igazán tisztában. Nem látják a munkánkat, meghozott döntéseinket akár 

a rendezvények, akár a tanulmányi ügyek terén. De kérdésekkel pedig folyamatosan fordulnak 

hozzánk, ezért tartanám fontosnak azt, hogy a jegyzőkönyvek a honlapra való felkerüléséről a 

hallgatók alkalomról alkalomra értesítve legyenek, hogy könnyen hozzáférjenek és 

megtalálhassák azokat. 

Mindemellett kevesen tudnak róla, de a bizottsági ülések is dokumentálva vannak. Ezen 

jegyzőkönyvekkel az elsőszámú célom az lenne, hogy egy egységes forma és 

követelményrendszer szerint legyenek elkészítve, majd az előbbiekhez hasonlóan közzétéve a 

hallgatók számára. 



 

 

Mindezek mellett fontosnak tartanám azt is, hogy a hallgatók tájékoztatva legyenek arról, hogy 

melyik választmányi képviselő, melyik esetleges egyetemi szervbe vagy bizottságba lett 

delegálva. Így tudnának arról, hogy az egyes szférákban ki képviseli az ő érdekeiket. 

 

HÖK fogadóóra 

A tavalyi tanév során az én szervezésem alatt zajlott le a ÁNTK HÖK fogadóórák sorozata, bár 

sajnos kevés hallgató részvételével. Ezért a jövőévre az volna az egyik célkitűzésem, hogy ez 

az esemény egy aktívabb kommunikációval, több hallgatót elérve történhessen meg. 

  

 

Összegzés 

 

Ebben évben azt szeretném legfőbb célomnak kitűzni, hogy barátságos, a hallgatók számára is 

közvetlenül elérhető érdekképviseleti szervezetként tudjunk működni. 

 

Már csak a Ti segítségetek szeretném kérni, hogy szavazatotokkal támogassátok a 

programomat! 
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